

《单词百科:flocculation是什么意思?flocculation怎么发音?flocculation的解释和用法》

英语单词flocculation是什么意思?flocculation怎么读?flocculation怎么发音?简答网为您整理了flocculation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



flocculation怎么读

flocculation的读音:[fl kʃ 'le n]

flocculation的意思

1、n.絮凝，絮结产物；

flocculation的双语例句

1、They are removed more readily by chemical flocculation, activated carbon absorption and ion exchange.

通过化学絮凝, 活性炭吸附及离子交换得容易将它们除去.

2、Color paste's dispersion stabile by itself and is easy to produce flocculation, unstable color and precipitation.

是色浆本身分散稳定性差,易产生絮凝、浮色、沉淀等弊病.

3、The mechanism of flocculation and removal of *Microcystis aeruginosa* by chitosan-modified clays was studied.

文章探讨了壳聚糖改性粘土絮凝除藻的机理.

4、Chitosan as a efficient and cheapness crude macromolecular flocculation exist many problems.

壳聚糖作为一种高效,廉价的天然高分子絮凝剂,它也有着自身的问题.

5、The flocculation processes by DTC in the presence of Fe^{2+} were discussed.

讨论了DTC在 Fe^{2+} 参与下的絮凝过程.图5表1参8.

6、The flocculation mechanisms of PFMA include the interaction of hydroxides, the compression of double charged.

絮凝机理研究结果表明,PFMA的絮凝既有羟基架桥作用,也有压缩双电层和吸附电中和作用.

7、Comb-like polymer flocculants are receiving more and more attention since it can induce good bridging flocculation.

梳型聚合物絮凝剂由于能够形成较好的架桥絮凝效果备受关注.

8、This paper proposed the flocculation of the flocculants can be evaluated by a jar settling test.

提出用烧杯沉降试验法评定絮凝剂的絮凝效果.

9、FIQ-C had good efficiency of flocculation, corrosion inhibition inhibition.

且FIQ—C具有良好的絮凝、缓蚀、杀菌性能.

10、The article deals with some principles under which molecular weights and extension of modification effect the flocculation.

提出了聚合物分子量和改性程度对絮凝效果的影响规律.

11、Flocculation The aggregation of soil particles into crumbs.

凝集:土壤颗粒聚集成块.

12、This process is enhanced through the operation known as flocculation.

通过这种方法加速的过程称为絮凝.

13、Only small quantities are required to stabilise the pigments without flocculation.

只需要少量的分散剂就可以稳定颜料而不产生絮凝.

14、Separation of pancreatin with flocculation was studied in this thesis.

本论文研究了絮凝法沉淀分离胰酶.

15、Objective To optimize refinement of *Carthamus tinctorius* L . by chitosan flocculation.

目的优选壳聚糖精制红花水提液的工艺.

以上是简答网为您整理的flocculation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于flocculation的用法、flocculation的释义、flocculation的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/flocculation>